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2021-11-04

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström fr.o.m. §5

Ordförande FARM Eric Carlsson
Talman Erik Broback

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:06!

§2 Val av justerare Emma Ödman väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Datum sektionsmöte Presidiet föreslår torsdag LV6, dvs 9:e december. Styret är nöjda med presidiets
förslag.

§5 Student Voice Det är Student Voice idag. Albert vill ha frågor som han kan sätta upp på
cocktailpartyt ikväll. Kåren har frågor om socialt umgänge och sport. Styret
diskuterar olika frågor man skulle kunna ha med.
Styret kommer fram till att Albert får ta till kreativ frihet.

§6 Runda bordet

§6.1 Kärnstyret Mijo har inte kommit igång så mycket än. Han skriver lite mejl och inlägg och
gör infogrejer.
Axel har Q1 som ska in på söndag. Han hade möte med vO i morse om ekono-
mipaketet.
Emelie ska tag i att bord och stolar saknas i ÖG. Hon har hittat en lämplig
arbetsgrupp för köttfri sektion. Stödgruppen ska ha möte snart och diskutera
psykisk ohälsa.
David har det ganska lugnt, men den här veckan är stressig eftersom han fick
reda på först i förrgår att verksamhetsberättelsen ska in på söndag.
Linnea har fixat med lite sektionsmerch. Efter lite felaktiga instruktioner har
hon äntligen kontaktat rätt ställe för låset, men tyvärr har garantin gått ut.
Det finns fyra alternativ: att skicka in det till Dustin och hoppas på att felet
inte är vårt (och riskera att behöva betala mellan 500 och 1 500 kr om det är
vårt fel), att skicka det till Tyskland och hoppas på att tillverkaren fixar det
(och behöva betala frakt själva), att skaffa ett nytt liknande lås (vårt nuvarande
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kostar runt 1 700 kr) eller att bara kopiera fler nycklar till låset vi har nu.
Carl har varit på ekonomiutbildning med Axel och lärde sig inte så mycket
utom om skatter. Han var på KU i måndags. Rektorn var där. Det var kul att
höra deras tankar men han hinner inte gå in på alla detaljer nu.

§6.2 DP De är lite småstressade, annars är det bra. Det är pubrunda ikväll.

§6.3 F6 Det är rätt mycket som sker nu, bland annat pubrunda idag. På den officiella
pubrundelistan var det F6:s och inte DP:s logga på Focus men det är löst nu.
Det är postohm och storohm på lördag och Luciasittning nästa vecka. F6 har
varit ute och letat sockervaddsmaskin till ikväll och äntligen hittat en.

§6.4 FnollK Aspningen har dragit igång och det är skitkul. Asplunchen gick jättebra. Det
var aspplaggstillverkning igår. FnollK har typ fem arr i veckan i fem veckor,
men det är ganska chill i jämförelse med mottagningen.

§6.5 SNF Är taggade på cocktailpartyt ikväll. Har förberett hela veckan och de ligger i
fas och har koll. Det har varit tentor, termon var lite konstig men de kikar på
det.

§6.6 Foc Det ska vara stormek snart med pateter och grejer. De hoppas på att göra det
omöjliga. David undrar vad det omöjliga är och Martin svarar att det är att
fixa LOTR.

§6.7 FARM Det är mycket att göra, de har en intensiv läsperiod. De började aspningen igår
och över 100 som kom. De har mässa om två veckor. Tio företag är spikade.
De håller på med detaljplanering just nu.

§6.8 Bonus: talmanspresidiet Det är lugnt. De skriver protokoll som snart är klart och ska signeras.

§7 Verksamhetsberättelse Carl påminner om att deadline är på söndag och man ska skicka den till sin
kassör som sedan skickar den till revisorn.

§8 Uppföljning
arbetsgrupper

Vi har två arbetsgrupper som behöver väljas in.

§8.1 Sektionens gris Mijo föreslår Hugo Spencer, Max Green och Filip Bergqvist. David föreslår att
någon från styret är med. Mijo undrar varför. David litar inte på sektionsmed-
lemmarna. Mijo vill inte ingå i arbetsgruppen, men David kan tänka sig att
ingå.
Albert undrar hur det kommer sig att det är just dessa tre som Mijo föreslår.
Mijo svarar att det fanns ett formulär på facebook och de tre var de enda som
anmälde sig. De var fortfarande intresserade när Mijo hörde av sig.
Mijo yrkar på att välja in Hugo Spencer, Max Green, Filip Bergqvist och David
Bååw till arbetsgruppen för sektionens gris.
Beslut: Att välja in Hugo Spencer, Max Green, Filip Bergqvist och David
Bååw till arbetsgruppen för sektionens gris.

§8.2 Köttfri sektion Emelie föreslår Alexandru Golic, Erik Levin, Ludvig Nordqvist och Mikael
Eriksson. Emma undrar hur många som anmälde sig. Emelie svarar att det var
fem, men två från F6. Hon pratade med båda från F6 och de kunde tänka sig
att endast ha en representant. Albert undrar om det känns som en balanserad
grupp i åsikter. Emelie svarar ja. De står på olika sidor i frågan, två väldigt
starkt och två lite mer neutrala. Det är dessutom en från F6 och en från DP,
som är de kommittéer som står för den mesta maten på sektionen.
Emelie yrkar på att välja in Alexandru Golic, Erik Levin, Ludvig Nordqvist
och Mikael Eriksson till arbetsgruppen för köttfri sektion.
Beslut: Att välja in Alexandru Golic, Erik Levin, Ludvig Nordqvist och Mikael
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Eriksson till arbetsgruppen för köttfri sektion.

§9 Diskussion:
Representationsplagg

På KU i måndags togs det upp att en sektion funderar på att införa sektionsov-
var och Carl ville lyfta frågan på styretmötet. Emma undrar vad motivationen
var bakom att vilja införa sektionsovvar. Carl svarar att det var för att vissa
upplever en skillnad mellan de som sitter i kommittéerna och har ovve och de
som inte gör det, så de ville att den kosmetiska skillnaden skulle minskas.
Tydligen har sektionsovvar varit en grej på data men de slutade av okänd
anledning. Maskins ordförande tror att det finns ett sektionsmötesbeslut för
några år sedan om införandet av sektionsovvar men det blev stoppat av högre
instanser.
Frågan Carl vill diskutera är dels om det är en bra eller dålig idé, dels vad man
kan göra i övrigt för att minska den upplevda klyftan mellan kommittéfolk och
övriga medlemmar (till exempel genom att öka budgeten för representations-
plagg).
Styret diskuterar frågan lite kort. Åsikterna skiljer sig lite, men de flesta är
antingen försiktigt negativa, neutrala eller försiktigt positiva. Problem som lyfts
är bland annat att det ser dåligt ut med chalmerister som springer runt i ovvar
utanför campus, att det inte längre blir lika tydligt vilka det är som arrar och
att det skulle krävas en väldigt stor kulturell omställning för att få det att
fungera.

§10 Diskussion:
Campusflytt

Det finns ett inriktningsbeslut från Chalmers rektor om att alla högskoleutbild-
ningar ska flyttas till Johanneberg. Planen är att det ska hända någon gång
mellan 2030 och 2035. Carl trodde att Sjö också skulle flytta men på KU var
det någon som sa att de inte skulle det. Albert däremot är säker på att Sjö
ska flytta. Tanken är att forskningsdelen ska flytta till Lindholmen och att
Johanneberg ska vara mer för studenterna.
Om H flyttar hit kommer sektionen kanske upplösas. De olika utbildningarna
kommer istället flyttas till deras relaterade sektioner på Johanneberg. V och
K har redan sina treåriga utbildningar med i sektionen. Upplösningen av H
kommer inte påverka just oss så mycket eftersom vi inte har någon treårig
motsvarighet.
David undrar om de ska utöka platser på campus. Albert har hört att de ska
bygga fler lokaler. David tycker att campus redan känns ganska fullt.

§11 Övriga frågor

§11.1 FARM
påminnelseavgift

FARM har fått en påminnelseavgift på 50 kr för en faktura. Styret behöver
godkänna betalningen av påminnelseavgiften.
Beslut: Att godkänna FARM:s betalning av en påminnelseavgift på 50 kr.

§11.2 Orbi Eric har blivit kontaktad av Orbi igen. Det är en app för PR och biljettförsälj-
ning som vi provade för ganska många år sen. I våras blev vi kontaktade av
dem och de har nu utökat appen så att företag är med där. De kan göra reklam
och kontakta studenter. Tanken är att det ska fungera som ett socialt media
och inte bara vara biljettförsäljning. Vi pratade om det i våras och kom fram
till att det inte fanns nån möjlighet att hinna med det innan hösten. Vi ska ta
upp det nu och bestämma om vi vill ha det till nästa mottagning.
Carl frågar vilka sektioner som använder det. Erik svarar att en hel del bara
har använt appen på mottagningen. I och K använder appen även utanför
mottagningen. När vi använde appen hade vi bara den på mottagningen och
det fanns en del problem då.
Eric tillägger att tanken är att det ska bli en passiv inkomstkälla för sektionen.
Man kan dessutom ta betalt i appen och då kommer vi slippa swish och zettle.
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Tidigare hade de en väldigt stor avgift för betalningar i appen men de jobbar
på att dra ner på den.
Eric tycker att vi bokar in ett möte och hör dem berätta om appen själva.

§11.3 Julkort Mijo tycker vi ska ta julkort. Han fixar en doodle.

§12 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 13:02!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Emma Ödman
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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